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Styremøte nr 8 - 2023 
 

 

Norges Orienteringsforbund 
 
Dato: Tirsdag 29. august 2023, kl. 17:00-20:00 
Sted: Teams 

 

Protokoll 
Til stede: 
Leif Størmer (LS)    president 
Ingrid Okkenhaug (IO)   visepresident 
Rune Christiansen (RC)   styremedlem 
Dag Ausen (DA)    styremedlem 
Hanne Staff (HS)    styremedlem 
Marta Ulvensøen (MU)   styremedlem (vara) 
Kenneth Viken (KV)    varamedlem  
 
Øvrige: 
Øystein Hildeskor (ØH)   generalsekretær 
Ninni Johnsson    fagkonsulent tur- og mosjonsorientering 
 
Fraværende: 
Anna Sofie Hoff (ASH)   styremedlem 
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Sak 58/2023 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Forslag til vedtak 
Innkalling og saksliste godkjennes. 

Sak 59/2023 Godkjenning og signering av protokoll  
Protokoll fra forrige styremøte er tidligere utsendt.  
 
Forslag til vedtak 
Forbundsstyret vedtok å godkjenne protokoll fra styremøte nr. 7 – 2023. 
 

Sak 60/2023 Status turO  
NJ presenterte status for turO. 
 
Tall for tur-o pr august 

• Ca. 19 000 nedlastninger av app pr august. Omtrent det samme for hele året i fjor.  

• 905 376 klipp  

• 156 185 solgte turer 

• Grønne turer gratis og nedlastet 28 000 ganger 

• 157 arrangører / 12 763 poster / 1 100 turer 
 
Kampanjer/prosjekt 

• Skoda Luftetur – Enkle turO-løyper på 13 ulike ladeplasser 

• FB kampanje i sommer – 4 uker 

• Pilotprosjekt saman med Aktiv mot kreft 
 
 
  

Sak 61/2023 Gjennomgang av regnskap pr. juli 
ØH presenterte status på regnskapet pr. juli. 
 
Bakgrunn 
Selv om tallene tilsynelatende er positive, vet vi at det er forskyvninger på kostnader og 
periodisering. Vider er det flere av breddeprosjektene som går i pluss. Dette er imidlertid 
øremerkede midler som vil (og må) gå i null på slutten av året. Det mest usikre ved 
økonomien nå, er tur-o avgiftene, WC-regnskap og sponsormidlene, i tillegg til økte 
valutakostnader og reiseutgifter. 
  
Det endelige resultatet for tur-o får vi ikke før i slutten av året da klubbene sender inn sine 
rapporter. Vi har imidlertid hatt en frivillig halvtårs-rapportering som ser positiv ut. 
Videre blir det spennende å følge løpsavgiftene – så langt er tendensen som nevnt positiv. 
 
Forslag til vedtak 
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Forbundsstyret tar statusrapporten til orientering  
 

Sak 62/2023 Spillemiddelsøknad 
ØH presenterte arbeidet med spillemiddelsøknaden  
 
Bakgrunn 
NIF sentralt leverer hvert år en søknad om spillemidler på vegne av idrettsorganisasjonen. 
Fordelingen av overskuddet til Norsk Tipping, som utgjør spillemidlene, er slik: 
Først fordeles 6, 4 prosent til helse- og rehabiliteringsformål. Deretter fordeles resterende 
overskudd med 64 prosent til idrettsformål, 18 prosent til kulturformål og 18 prosent til 
samfunnsnyttige og humanitære organisasjoner. Det er Kulturdepartementet som bestemmer 
fordelingen innenfor disse formålene. 
 
I den forbindelse ber NIF om innspill på søknadssum og hvilke innsatsområder som bør 
styrkes i 2024 og omtales spesielt i søknaden.  
 
NIFs administrasjon har utarbeidet et høringsnotat som beskriver prosessen med å utarbeide 
søknaden og den oppsummerer deres forslag. De har også vedlagt og en presentasjon som 
inneholder hovedpunktene i notatet. På samme måte som for 2023-søknaden ber de oss om 
å svare på noen konkrete spørsmål knyttet til søknadssum og prioriteringer i et 
spørreskjema.  
 
Spillemidlene kan deles i følgende kategorier: 
 

• Post 1: Grunnstøtte NIF sentralt og regionalt  
• Post 2: Grunnstøtte særforbund  
• Post 3: Barn, ungdom og bredde  
• Post 4: Toppidrett  

 
Det viktigste spørsmålet er å vurdere satsningsområder. 
 
NIFs forslag til satsingsområder: 
 

• Anleggsarbeidet i organisasjonen  

• Arbeid med «økonomi som barriere»  

• Arbeid med å forenkle idrettslagenes hverdag  

• Toppidrettsarbeidet i regi av særforbund og Olympiatoppen 
 
Styret vurderer satsningsområdene som relevante, men vil gjerne supplere de foreslåtte 
områder med følgende: 
 

• Bærekraft 

• Ungdom 

• Kvinnesatsing 
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Videre bør vi poengtere viktigheten av flest mulig frie midler. Særforbundenes behov 
varierer, og behovene vil forandre seg over tid. Særforbundene vet best selv hvor skoen 
trykker. 
Forslag til vedtak 
Styret gir generalsekretær og visepresident fullmakt til å besvare høring fra NIF om 
spillemiddelsøknaden. Eventuelle innspill fra styret kan tas med i høringen. 
 

Sak 63/2023 Arbeidsgruppe internasjonale arrangementer 
RC presenterte planer for oppstart og videre arbeid for den nye gruppen. 
 
Dette innebærer blant annet å få en oversikt over hva som er gjort i den forrige gruppen.  
 
Det er et ønske om å jobbe mot turistdestinasjoner og dra nytte av lignende typer 
arrangement. Tour of Norway kan f.eks.være en interessant samtalepartner. Innovasjon 
Norge og Visit Norway er også potensielle samarbeidspartnere.  
Videre kan evalueringsrapporten fra VM i Danmark være nyttig for gruppen. 
 
Gruppen vil ha et oppstartsmøte innen kort tid der en mer detaljert plan for videre arbeid blir 
lagt.  

Sak 64/2023 Status KLM 
 
Bakgrunn 
KLM blir sak på neste styremøte i september. 
 
Kretsledermøtet (KLM) går av stabelen på Gardermoen fredag 27. oktober 2023. 
Frist for å fremme saker for kretsene er 27. august. Ingen kretser meldte inn saker innen 
fristen. 
Saksliste og andre nødvendige saksdokumenter må være gjort tilgjengelig senest tre uker før 
kretsledermøtet.  
 
Aktuelle temaer:  
 

• Like vinnertider og turo og stolpejakt Leif 

• Toppidrett – Hanne 

• Miljø og bærekraft – Martin? 

• UNO – Ingrid 

• Para – Hanne 

• Kartarkiv – Dag 

• Strategi – Dette er en tingsak, men en kjapp rapportering av status kan være 
fornuftig. 

• Orientere om kommende forbundsting  
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Sak 65/2023 Orienteringssaker  
 
Ny mentorstilling  
Vi ønsker å øke andelen kvinnelige ledere og trenere i norsk orientering og styrker nå 
arbeidet gjennom en ny 60% prosjektlederstilling, for å lede et mentorprogram for kvinnelige 
ledere og trenere. Stillingen er finansiert gjennom midler fra Lottstift.  
Hovedmålet med prosjektet er å øke andelen kvinnelige ledere og trenere inn i alle våre 
organisasjonsledd;  
Vi har vært så heldige å få Solveig Hernandez Vråle som leder for prosjektet. Hun startet i 
stillingen 15. august.  
 
Deltagelse på arrangementer 
Etter flere år med nedgang i deltagelsen kan det nå se ut til at trenden er snudd med en fin 
økning på nærmere 30 utøvere på både hovedløp og O-landsleir, sammenliknet med 2022.  
Også på vårt øvrige løp er det meget positive tendenser. I følge Eventor hadde vi 36 218 
påmeldte deltagere pr juli i 2022 for våre krets- og nasjonale løp, De samme tallene for 2023 
er 41 270, altså en økning på nærmere 14 %. 
 
 
MTBO-VM 
HS redegjorde for prinsipper vedrørende krav for uttak. 
Meget positiv innsats fra juniorutøverne med bronse i stafetten som et klart høydepunkt. 
 
 
Eventuelt 
 
Kartarkiv 
Kartutvalget hadde møte 22/8, og har deretter formidlet et ønske om at styret i neste 
styremøte tar opp hvordan NOF ser for seg å finansiere kartarkiv-løsningen fra Norkart. 
NOF adm redegjorde for diskusjoner og konklusjon i kartarkiv-saken fra forrige styremøte, og 
ba om at Kartutvalget selv diskuterer muligheter for brukerfinansiering og foreslår modell for 
dette. 
 Adm opplyste om at det ikke finnes midler til kartarkiv i budsjettet for 2023, og at finansiering 
i dagens situasjon avhenger av modeller der ikke alle kostnader skal dekkes av forbundet. 
Vi har pr dd ikke fått noen tilbakemelding fra Kartutvalget. 
 


